



Skyro UAE and SICO Sign MoU at ADFW 2025 to Expand Retail Access to Investment Products Across the GCC

Skyro UAE has signed a Memorandum of Understanding (MoU) with SICO BSC (c), a leading regional asset manager, broker, market maker, and investment bank with physical presence in Bahrain, Saudi Arabia, and the UAE, licensed as a conventional wholesale bank by the Central Bank of Bahrain (CBB).

The MoU was signed during Abu Dhabi Finance Week 2025 by Skyro Co-Founder and Co-CEO Arsen Liametov and SICO's Group Deputy CEO Ali Marshad in the presence of senior executives from both organizations.

Under this partnership, Skyro and SICO will explore opportunities to collaborate, following the necessary assessments and approvals, with a focus on offering retail clients streamlined digital access to a range of investment products, including money market funds, bonds, sukuk, and fractional investment solutions. This partnership supports the GCC's wider economic transformation

agenda by enhancing financial inclusion and expanding access to regulated investment products through modern digital channels.

"Partnering with leading asset managers such as SICO strengthens Skyro's ability to offer accessible, efficient, and transparent investment products to individual customers across the GCC," said Roberto Mancone, CEO of Skyro GCC. "We aim to democratize access to high-quality investment opportunities that were previously available only to institutional clients, and we will work closely with regulators to ensure a secure and compliant framework for retail participation."

Ali Marshad , Group Deputy CEO of SICO, added: "SICO's mission has always been to provide clients with high-quality investment solutions across multiple asset classes. Through this partnership with Skyro, we aim to extend these capabilities to a broader retail audience by enabling digital access to products traditionally available only to private or institutional investors. This initiative supports the region's ambition to expand investor participation and strengthen capital markets."

— ends —

About Skyro

Skyro is a digital financial technology group under Breeze Ventures, headquartered in Bahrain. The company is focused on making financial services more accessible and inclusive across emerging markets in lending, saving or investing. Skyro currently operates in the Philippines and is expanding its presence in the Gulf Cooperation Council (GCC) region to deliver simple, transparent, and technology-driven financial solutions that empower individuals and businesses.

<https://www.skyro.ph/>

About SICO

SICO is a leading regional asset manager, broker, and investment bank with USD 8.0 bn in assets under management (AUM). Today, SICO operates under a wholesale banking licence from the Central Bank of Bahrain and also oversees two wholly owned subsidiaries: an Abu Dhabi-based brokerage firm, SICO Invest, and a full-fledged capital markets services firm, SICO Capital, based in Saudi Arabia. Headquartered in the Kingdom of Bahrain with a growing regional and international presence, SICO has a well-established track record as a trusted regional bank offering a comprehensive suite of financial solutions, including asset management, brokerage, investment banking, and market making, backed by a robust and experienced research team that provides regional insight and analysis of more than 90 percent of the region's major equities. Since inception in 1995, SICO has consistently outperformed the market and developed a solid base of institutional clients. Going forward, the bank's continued growth will be guided by its commitments to strong corporate

governance and developing trusting relationships with its clients. The bank will also continue to invest in its information technology capabilities and the human capital of its 150 exceptional employees.

<https://sicobank.com/>

Media Contact:

Ms. Nadeen Oweis

Head of Corporate Communications, SICO

Direct Tel: (+973) 1751 5017

Email: noweis@sicobank.com



على هامش "أسبوع أبوظبي المالي 2025"

سکایرو الامارات و سیکو یوقعن مذکرة تفاهم لتعزيز وصول المستثمرين الأفراد إلى المنتجات الاستثمارية في دول مجلس التعاون الخليجي

وقدّمت سکایرو الامارات مذكرة تفاهم مع سیکو ش.م.ب (م)، البنك الإقليمي الرائد في مجال إدارة الأصول والوساطة وصناعة السوق والخدمات المصرفية الاستثمارية والذي يتمتع بتوارد راسخ في البحرين وال سعودية والإمارات، ويعمل بموجب ترخيص من مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي.

وقع مذكرة التفاهم السيد أرسن لياميروف، الشريك المؤسس والرئيس التنفيذي المشترك لشركة سکایرو، والسيد علي مرشد نائب الرئيس التنفيذي لمجموعة سیکو، وذلك خلال فعاليات "أسبوع أبوظبي المالي 2025" بحضور كبار التنفيذيين من الطرفين.

وبموجب هذه الاتفاقية سوف يبحث الجانبان فرص التعاون الممكنة، وذلك بعد إجراء التقييمات والحصول على الموافقات اللازمة مع التركيز على تسهيل وصول العملاء من الأفراد عبر منصة رقمية إلى مجموعة واسعة من المنتجات الاستثمارية ، والتي تشمل صناديق أسواق النقد، والسندات، والصكوك، والحلول الاستثمارية الجزئية. وتسعى هذه الشراكة في دعم جهود التحول الاقتصادي في دول مجلس التعاون الخليجي، من خلال تعزيز الشمول المالي وتسهيل الوصول إلى المنتجات الاستثمارية المنظمة عبر القنوات الرقمية الحديثة.

وبهذه المناسبة، قال السيد روبرتو مانكوني، الرئيس التنفيذي لشركة سكايرو في دول مجلس التعاون الخليجي: "إن التعاون مع مدراء الأصول من البنوك الرائدة مثل سيكو يعزز من قدرة سكايرو على تقديم منتجات استثمارية تتميز بسهولة الوصول والكفاءة والشفافية للعملاء من الأفراد في أنحاء دول مجلس التعاون الخليجي." وأضاف: "إننا نسعى إلى تسهيل الوصول إلى الفرص الاستثمارية عالية الجودة التي كانت تتوفّر من قبل العملاء من الشركات، وسوف نتعاون مع الجهات التنظيمية لضمان وضع إطار عمل آمن ومتواافق لمشاركة الأفراد."

لطالما حرصت سيكو على تزويد " من جانبه، قال السيد علي مرشد، نائب الرئيس التنفيذي لمجموعة سيكو: " عملائها بحلول استثمارية عالية الجودة عبر مختلف فئات الأصول. ومن خلال شراكتنا مع سكايرو، نسعى إلى توسيع نطاق هذه الحلول وإتاحة الفرصة أمام المستثمرين الأفراد للوصول الرقمي إلى منتجات استثمارية كانت تقليدياً متاحة للمستثمرين من الشركات. وتأتي هذه المبادرة انسجاماً مع تطلعات المنطقة الرامية إلى توسيع قاعدة المستثمرين وتعزيز كفاءة وعمق أسواق رأس المال."

- انتهى -

نبذة عن شركة سكايرو

تعد سكايرو مجموعة رائدة في التقنية المالية الرقمية، تابعة لشركة بريز فنتشرز ومقرها مملكة البحرين. تسعى الشركة إلى تسهيل الوصول إلى الخدمات المالية في الأسواق الناشئة سواء في مجالات الإقراض أو الادخار أو الاستثمار. وتعمل حالياً في الفلبين، كما تسعى إلى توسيع نطاق عملياتها في دول مجلس التعاون الخليجي بهدف تقديم خدمات مالية سهلة، وتحتاج بالشمولية والاستفادة من التكنولوجيا المتقدمة لتمكين الأفراد والشركات.

<https://www.skyro.ph/>

نبذة عن سيكو

تمثل سيكو أحد أبرز البنوك الإقليمية الرائدة المتخصصة في إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية، وتصل قيمة الأصول تحت الإدارة لديها إلى 8 مليارات دولار أمريكي. وتعمل سيكو اليوم بموجب ترخيص من مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي، كما تُشرف على شركتين تابعتين ومملوكتين لها بالكامل: سيكو إنفست وهي دار وساطة مالية مقرها أبوظبي، وسيكو المالية المزودة للخدمات المصرفية الاستثمارية الواقع مقرها في المملكة العربية السعودية. وتتخذ سيكو من مملكة البحرين مقراً لها، وهي أحدها في التوسع على الصعيدين الإقليمي والدولي، كما تتمتع بسجل حافل بالإنجازات باعتبارها بنكاً إقليمياً موثوق يقدم مجموعة متكاملة من الحلول المالية، بما في ذلك إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية وصناعة السوق، والتي يدعمها فريق بحوث قوي من أمهر الخبراء يوفر رؤية ثاقبة وتحليلات مدروسة عن أكثر من 90 بالمائة من الأسهم الرئيسية في المنطقة. ومنذ تأسيسها عام 1995، دأبت سيكو على تحقيق أداء متتفوق في السوق، وأصبحت لها قاعدة عملاء عريضة من كبرى المؤسسات. وتمضي سيكو قدماً في مسيرتها نحو المزيد من النمو والازدهار، والتي يقودها التزامها الراسخ بإطار حوكمة مؤسساتية قوية، فضلاً عن سعيها الدائم إلى توطيد أواصر الثقة مع عملائها. وستواصل سيكو الاستثمار في تطوير إمكاناتها التقنية ورأس مالها البشري الذي يتتألف من نحو 150 موظفاً متخصصاً عبر المجموعة.

<https://sicobank.com/>

لمزيد من المعلومات:

ندين عويس
مدير العلاقات العامة، سيكو
هاتف مباشر: (+973) 1751 5017
[البريد الإلكتروني:](mailto:noweis@sicobank.com) noweis@sicobank.com